
Dzeko: Obecnie jestem szczęśliwy w Romie
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Już dziś wieczorem Bośnia podejmie Irlandię Północną w meczu Ligi

Narodów. Na przedmeczowej konferencji prasowej pojawił się Edin Dzeko.

Euro?

- Jest celem wszystkich, graczy i sztabu: musimy dawać maksimum na treningach i

meczach, jeśli chcemy awansować. Mam nadzieję wrócić do wielkich europejskich

rozgrywek. 

Czy będzie to twoje ostatnie Euro?

- Jeszcze nie wiem. Jednak są ci, którzy będą po mnie, zastąpią mnie i pobiją moje

rekordy, które zostały ustanowione po to, aby być poprawionymi. Teraz jestem tu i

marzeniem każdego piłkarza jest granie dla własnego kraju: ta koszulka musi być

największą motywacją. 

Napastnik Romy udzielił też krótkiego wywiadu dla angielskiego Sky Sports News.

Pytany o powrót do Premier League odpowiedział:

- Być może jest zbyt późno, ale nigdy nic nie wiadomo... Spędziłem tam cztery i pół

roku i bawiliśmy się w każdej minucie każdego meczu. Lubię Premier League i

Anglię, dlatego zobaczymy, ale obecnie jestem szczęśliwy w Romie.
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